
Protokół Nr XVI/1/2011 

z XVI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 30 sierpnia 2011 r. w sali posiedzeń 

Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

 Na ustawowy stan 25 radnych w XVI sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 24 radnych, co 

stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia XVI sesji Rady Miasta  

i prowadził obrady. Powitał radnych, Prezydenta Miasta, jego Zastępców i współpracowników /lista obecności 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek 

współdziałających z Miastem, Przewodniczących Rad Osiedli /lista stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 

przedstawicieli radia, prasy i telewizji oraz przybyłych gości /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu/. 

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad XVI sesji Rady Miasta /porządek obrad stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu/. 

 

 Proponowany porządek obrad: 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Rzeszowa na lata 2011 – 2025. 

 
2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r. /druk: XVI/18/2011/. 
 
3. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji /druk: XVI/20/2011/. 

 
4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Projektant” /druk: XVI/19/2011/. 
 

5. Oświadczenia i informacje. 
 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 35/3/2011 Studium Uwarunkowań  
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. Bohaterów X Sudeckiej 
Dywizji Piechoty i w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie. 

 
7. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr VII/98/2011 z dnia 22.02.2011 r. 

dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie /druk: XVI/4/2011/. 

 
8. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie.  
 
9. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej – Rzeszów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 

10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Osmeckiego 
/druk: XVI/1/2011/. 

 
11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Witolda Świadka 

7A /druk: XVII/5/2011/. 
 

12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Fircowskiego w Rzeszowie 
/druk: XVI/9/2011/. 



 
13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Berka 

Joselewicza /druk: XVI/10/2011/. 
 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. 
Hetmańskiej w Rzeszowie na okres 15 lat. 

 
15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Sportowej 

w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych w Rzeszowie na 
czas nieoznaczony /druk: XVI/11/2011/. 

 
17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  

ul. Baldachówka w Rzeszowie /druk: XVI/15/2011/. 
 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości /druk: XVI/16/2011/. 
 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości /druk: XVI/17/2011/. 
 

20. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk: XVI/7/2011/. 
 

21. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk: XVI/8/2011/. 
 
22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości, wraz  

z udzieleniem bonifikaty /druk: XVI/6/2011/. 
 

23. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości położonej przy  
al. Batalionów Chłopskich w Rzeszowie i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości. 

 
24. Uchwała w sprawie opłat za usuwanie pojazdów oraz ich parkowanie /druk: XVI/12/2011/. 

 
25. Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem  

i zarządcą jest Gmina Miasto Rzeszów, oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
 

26. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w mieście Rzeszowie do kategorii dróg publicznych /druk: 
XVI/14/2011/. 

 
27. Uchwała w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami /druk: XVI/2/2011/. 
 

28. Uchwała w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
/druk: XVI/3/2011/. 

 
29. Uchwała w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa odrębnych obwodów głosowania,  

w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 
dzień 9 października 2011 r. 

 
30. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 
31. Uchwała – Stanowisko Rady Miasta Rzeszowa w sprawie porozumienia dotyczącego inwestycji  

pn.: „Zabezpieczenie przed powodzią terenów położonych w zlewni potoku Młynówka”. 
 

32. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie utworzenia Straży Miejskiej /druk: 
XVI/13/2011/. 

 
33. Informacja na temat natężenia i struktury ruchu na drogach wlotowych do Rzeszowa. 

 
34. Zapytania i interpelacje. 
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35. Wolne wnioski. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 2 wnioski dotyczące zmiany 

proponowanego porządku obrad. Poprosił o przegłosowanie zgłoszonych propozycji. 

 1/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji – w pkt 7a – projektu uchwały 

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp.  

z o.o. Wniosek został przyjęty jednogłośnie (21 głosami „za”). 

 2/ Wniosek Prezydenta Miasta  o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 7b – projektu uchwały  

w sprawie ustalenia przebiegu ulicy Siemiradzkiego, drogi gminnej. Wniosek został przyjęty jednogłośnie  

(21 głosami „za”). 

 

Porządek obrad XVI sesji Rady Miasta Rzeszowa: /porządek obrad, wraz z opiniami i wnioskami Komisji 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Rzeszowa na lata 2011 – 2025. 

 
2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r. /druk: XVI/18/2011/. 
 
3. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji /druk: XVI/20/2011/. 

 
4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Projektant” /druk: XVI/19/2011/. 
 

5. Oświadczenia i informacje. 
 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 35/3/2011 Studium Uwarunkowań  
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. Bohaterów X Sudeckiej 
Dywizji Piechoty i w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie. 

 
7. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr VII/98/2011 z dnia 22.02.2011 r. 

dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie /druk: XVI/4/2011/. 

 
8. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o. (o wartość 100 499,48 zł). 
 

9. Uchwała w sprawie ustalenia przebiegu ulicy Siemiradzkiego, drogi gminnej. 
 

10. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie. 

 
11. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej – Rzeszów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 

12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Osmeckiego 
/druk: XVI/1/2011/. 

 
13. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Witolda Świadka 

7A /druk: XVII/5/2011/. 
 

14. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Fircowskiego w Rzeszowie 
/druk: XVI/9/2011/. 

 
15. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Berka 

Joselewicza /druk: XVI/10/2011/. 
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16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. 

Hetmańskiej w Rzeszowie na okres 15 lat. 
 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Sportowej 
w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 
18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych w Rzeszowie na 

czas nieoznaczony /druk: XVI/11/2011/. 
 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  
ul. Baldachówka w Rzeszowie /druk: XVI/15/2011/. 

 
20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości /druk: XVI/16/2011/. 

 
21. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości /druk: XVI/17/2011/. 

 
22. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk: XVI/7/2011/. 

 
23. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk: XVI/8/2011/. 
 
24. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości, wraz  

z udzieleniem bonifikaty /druk: XVI/6/2011/. 
 

25. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości położonej przy  
al. Batalionów Chłopskich w Rzeszowie i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości. 

 
26. Uchwała w sprawie opłat za usuwanie pojazdów oraz ich parkowanie /druk: XVI/12/2011/. 

 
27. Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem  

i zarządcą jest Gmina Miasto Rzeszów, oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
 

28. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w mieście Rzeszowie do kategorii dróg publicznych /druk: 
XVI/14/2011/. 

 
29. Uchwała w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami /druk: XVI/2/2011/. 
 

30. Uchwała w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
/druk: XVI/3/2011/. 

 
31. Uchwała w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa odrębnych obwodów głosowania,  

w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 
dzień 9 października 2011 r. 

 
32. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 
33. Uchwała – Stanowisko Rady Miasta Rzeszowa w sprawie porozumienia dotyczącego inwestycji  

pn.: „Zabezpieczenie przed powodzią terenów położonych w zlewni potoku Młynówka”. 
 

34. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie utworzenia Straży Miejskiej /druk: 
XVI/13/2011/. 

 
35. Informacja na temat natężenia i struktury ruchu na drogach wlotowych do Rzeszowa. 

 
36. Zapytania i interpelacje. 
37. Wolne wnioski. 
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Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 
Ad. 1 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 
2025. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu/.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 
– 2025 /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 2 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r. Następnie przedstawiła 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku  
nr XVI/18/2011 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/.  
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – poprosiła o przedstawienie uzasadnienia do 
propozycji zwiększenia środków w Dziale Kultura fizyczna i sport – w wysokości 40 tys. zł na remont 
kompleksów boisk sportowych „Orlik”. Zauważyła, że obiekty te powinny być jeszcze objęte umowami 
gwarancyjnymi. 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji UM – poinformowała, 
że zakres zniszczeń, w wyniku chuligańskich wybryków młodzieży, nie podlega gwarancji. Dotyczy to m. in. 
zdewastowanych urządzeń podtrzymujących kable i oświetlenie. Konieczne naprawy będą zatem sfinansowane  
z budżetu Miasta. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – zapytała w jaki sposób Miasto zamierza 
zabezpieczyć obiekty sportowe przed dewastacją. 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji UM – poinformowała, 
że planuje się zainstalowanie monitoringu. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zauważył, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011- 
2025 zostało wpisane zadanie dotyczące połączenia ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą. Jest to bardzo ważna 
inwestycja w skali całego miasta, mająca duże znaczenie w poprawie komunikacji. Na powyższe zadanie zostały 
zarezerwowane środki w wysokości 2 mln 700 tys. zł z przeznaczeniem na wykup gruntów. Zauważył, że są to 
środki niewystarczające na rozpoczęcie I etapu, tj. wykonanie dojazdu do nowego placu targowego. Poprosił  
o informację jaka jest perspektywa realizacji całej inwestycji mając na uwadze, że koszt zadania wyniesie ok. 
105 – 180 mln zł. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że jest opracowana koncepcja na 
wykonanie połączenia ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą. W związku z przeniesieniem targowiska z ul. Dołowej 
została podjęta decyzja o wykonaniu projektu technicznego na wykonanie odcinka od ul. Rejtana do Potoku 
Młynówka. Będzie to I etap całej inwestycji. W budżecie Miasta są zarezerwowane środki w wysokości 2 mln 
700 tys. zł na wykup gruntów. Miasto jest obecnie w finałowej fazie uzyskiwania zezwolenia na realizację 
inwestycji drogowej. W 2012 roku zostanie zrealizowany odcinek stanowiący dojazd do targowiska. Na 
realizację całego zadania, tj. połączenia ul. Rejtana z ul. Ciepłowniczą Miasto będzie czynić starania  
o pozyskanie środków unijnych. Jest opracowana koncepcja, dlatego też możliwe jest wystąpienie o środki 
zewnętrzne.  
 
 Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r. /w zaproponowanej 
wersji/ została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
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Ad. 3 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr XVI/20/2011 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 4 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Projektant”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/19/2011 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Projektant” /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 5  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 
1/ 29 września 2011 r. odbędzie się w Filharmonii im. Artura Malawskiego uroczysta sesja Rady Miasta, której 
przedmiotem będzie wręczenie aktu nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa Panu Piotrowi 
Chmielińskiemu, 
 
2/ 17 października 2011 r. w Ratuszu odbędzie się konferencja na temat stanu i przyszłości rzeszowskiego 
Zalewu. Celem konferencji będzie dyskusja na temat obecnego stanu zalewu, określenie wynikających z tego 
stanu zagrożeń oraz znalezienie środków zaradczych. 
 
Radny Pan Antoni Kopaczewski – zauważył, że tematyka konferencji powinna dotyczyć także 
zagospodarowania terenów przyległych do zalewu, szczególnie pod kątem wykorzystania ich na cele sportowo – 
rekreacyjne. 
 
Obrady sesji prowadził Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta. 
 
Ad. 6 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 35/3/2011 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. Bohaterów X 
Sudeckiej Dywizji Piechoty i w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 
ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 35/3/2011 Studium Uwarunkowań  
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. Bohaterów X Sudeckiej 
Dywizji Piechoty i w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 7 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr VII/98/2011 z dnia 22.02.2011 r. 
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dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka 
z o.o. w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/4/2011 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr VII/98/2011 z dnia 22.02.2011 r. 
dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 
Spółka z o.o. w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 8 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  
projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji Sp. z o.o. (o wartość 100 499,48 zł). Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami 
„za”). 
 
Ad. 9 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  
projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu ulicy Siemiradzkiego, drogi gminnej. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie ustalenia przebiegu ulicy Siemiradzkiego, drogi gminnej /w zaproponowanej 
wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 10 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  
projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie (o wartość 6.870,00 zł). Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 11 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  
projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej – Rzeszów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej – Rzeszów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednogłośnie (24 głosami „za”). 
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Obrady sesji prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta. 
 
Ad. 12 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Osmeckiego. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr XVI/1/2011 stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Osmeckiego  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 13 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Witolda Świadka 7A. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XVI/5/2011 stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Witolda 
Świadka 7A /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 14 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Fircowskiego. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr XVI/9/2011 stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Fircowskiego w Rzeszowie 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 15 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Berka Joselewicza. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr XVI/10/2011 stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Radny Pan Robert Kultys – poprosił o informację „kto jest zainteresowany wydzierżawieniem wymienionych  
w projekcie uchwały miejsc parkingowych?” 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że wniosek złożyli właściciele Hotelu 
„Ambasadorski”.  Zaznaczył, że dzierżawca zostanie wyłoniony w drodze przetargu nieograniczonego. Każdy 
zainteresowany może przystąpić do przetargu.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zauważył, że według pozwolenia na budowę, miejsca postojowe dla Hotelu 
„Ambasadorski są zabezpieczone przez parking zlokalizowany za Placem Garncarskim. Zapytał, czy 
wydzierżawienie nieruchomości nie będzie kolidować z planami zagospodarowania tego terenu? 
 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przypomniał, że zgodnie z zapewnieniem inwestora, na 
wspomnianym terenie powstanie ogólnodostępny parking wielopoziomowy. Zauważył, że tylko wydzielona 
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część parkingu będzie przeznaczona do obsługi obiektu.  Właściciel hotelu, tj. wnioskodawca uzasadniając 
swoje wystąpienie o dzierżawę wskazuje, że dodatkowe 4 miejsca parkingowe byłyby przeznaczone do bieżącej 
obsługi gości, np. w godzinach nocnych. 
 
 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Berka 
Joselewicza /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 17 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych  
i 2 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 16 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Hetmańskiej  
w Rzeszowie na okres 15 lat. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  
ul. Hetmańskiej w Rzeszowie na okres 15 lat /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie  
(22 głosami „za”). 
 
Ad. 17 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Sportowej  
w Rzeszowie na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 
 
Radny Pan Marek Strączek – zgłosił wątpliwości co do zasadności ograniczania ogólnodostępnych miejsc 
parkingowych na osiedlach. Zauważył, że jest bardzo dużo postulatów mieszkańców w sprawie budowy 
parkingów. Mieszkańcy skarżą się, że liczba miejsc parkingowych jest niewystarczająca. Stwierdził, że należy 
bardzo rozważnie podejmować decyzje, szczególnie ograniczające dostępność miejsc parkingowych dla 
mieszkańców. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – zauważył, że Osiedle przy ul. Sportowej jest już 
zagospodarowane. Mieszkańcy, na podstawie użyczenia oraz pozwolenia na budowę, ze środków własnych 
urządzili parking dla samochodów osobowych. Stwierdził, że wydzierżawienie nieruchomości nie pogorszy 
obecnej sytuacji w zakresie parkowania na osiedlu. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  
ul. Sportowej w Rzeszowie na czas nieoznaczony /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 18 głosami 
„za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 18 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych w Rzeszowie na czas 
nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/11/2011 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych w Rzeszowie 
na czas nieoznaczony /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 19 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Baldachówka  
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w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/15/2011 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  
ul. Baldachówka w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 20 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (dot. działki nr 955/44) . Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku  
nr XVI/16/2011 stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 
 
Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Inwestor poprosił o możliwość 
zaprezentowania swoich zamierzeń na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej. Czuję się wobec tego 
zobowiązany do przedstawienia jego planów. Inwestor, rozbudowując Hotel „Grand”, chce wybudować całą 
pierzeję na tyłach tego hotelu. Spowoduje to praktycznie zamknięcie placu, który obecnie funkcjonuje jako 
parking. To ma być rozbudowa hotelu w standardzie pięciogwiazdkowym, z salami konferencyjnymi, 
kawiarniami, basenem itp. Inwestor jest zainteresowany tym, aby mógł dysponować powiększonym parkingiem. 
Na spotkaniu deklarował, że chce wybudować w tym miejscu parking podziemny o minimum jednej kondygnacji, 
na wzór parkingu przy rzeszowskiej filharmonii. Stąd propozycja zamiany nieruchomości. Chciałbym 
przedstawić swoje stanowisko w powyższej sprawie. Rok temu dyskutowaliśmy podobną sytuację. Chodziło  
o długoletnią dzierżawę udzieloną w trybie bezprzetargowym. Wyraziłem wtedy zdanie, że jest to bardzo ważne 
miejsce dla Miasta. Tam krzyżują się ciągi piesze. Jest tam przesmyk do ul. 3 Maja oraz przejście do galerii 
handlowej przy ul. Słowackiego. Zasadne więc było aby wspomniana działka funkcjonowała jako teren zielony. 
Stąd uważałem, że budowa parkingu kłóci się z interesem miasta. W nowych planach zaprezentowanych przez 
inwestora, mam wrażenie, istnieje szansa pogodzenia interesów zainteresowanych stron. Inwestor planuje 
wybudowanie parkingu podziemnego, wraz z urządzeniem ogólnodostępnego terenu zielonego, na poziomie ulicy 
i chodnika. Aby zabezpieczyć interes Miasta, do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tego 
terenu należy wpisać publiczne użytkowanie tego placu, z możliwością przejścia od ul. 3 Maja do  
ul. Słowackiego. W planie należy również zagwarantować odpowiednią proporcję zieleni miejskiej na 
omawianym terenie.” 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zauważył, że najlepszym dla Miasta rozwiązaniem byłaby budowa, przez 
prywatnego inwestora, parkingu wielopoziomowego. Zasadne byłoby zatem aby wpisać i uchwalić  
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego budowę parkingu dwu lub wielopoziomowego.  
W takim przypadku inwestor, który uzyska prawo własności nieruchomości w związku z zaproponowaną 
zamianą, byłby zobowiązany do jego wykonania. Zwrócił uwagę, że potrzeby w zakresie miejsc parkingowych 
są bardzo duże, szczególnie w centrum miasta. Dlatego też należy maksymalnie wykorzystać teren pod budowę 
parkingu, który służyłby do obsługi hotelu i dla mieszkańców. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – zauważył, że dodatkowe warunki do umowy o zamianę 
nieruchomości mogą być wprowadzone na wniosek Rady Miasta. Zwrócił uwagę, że zamiana nieruchomości 
pozwoli na budowę skateparku. Poinformował, że zgodnie z przedstawioną propozycją, w ramach zamiany 
nieruchomości, Miasto pozyska ok. 40 arów. Do budowy skateparku niezbędny jest teren o powierzchni 4 arów. 
Pozostała część nieruchomości zostanie wykorzystana na inne, niezbędne dla Miasta cele. 
 
Radny Pan Witold Walawender – zauważył, że część terenów wskazanych w projekcie uchwały jest 
dzierżawiona przez osoby prywatne, prowadzące działalność gospodarczą. Dzierżawa będzie obowiązywać 
jeszcze 2 lata. Poprosił o informację jak interesy tych osób zostaną zabezpieczone z chwilą zamiany 
nieruchomości. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że interesy wspomnianych osób zostaną 
zagwarantowane. Inwestorzy będą mieli zagwarantowany dojazd do dzierżawionych nieruchomości. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta –zapytała jaka jest wartości działek 
przeznaczonych do proponowanej zamiany? 
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Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że ze wstępnej wyceny wynika, że działki 
Miasta mają większą wartość. W związku z tym inwestor będzie musiał dopłacić różnicę. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – przedstawiając opinię do przedłożonego projektu uchwały, powiedziała: 
„Propozycja budowy parkingu jednokondygnacyjnego jest niezadowalająca. Najlepszym rozwiązaniem byłaby 
budowa parkingu dwupoziomowego. Dlatego też zgłaszam propozycję, która zabezpieczy interes Miasta,  
tj. do aktu notarialnego należy wpisać zobowiązanie przyszłego inwestora do wybudowania, w okresie np. trzech 
lat, dwukondygnacyjnego parkingu podziemnego. W przypadku nie wykonania tej inwestycji w określonym 
terminie, Miastu przysługiwałoby odszkodowanie, np. w wysokości kosztów budowy tego parkingu.” 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że jeżeli zgłoszona propozycja jest 
zgodna z prawem, to popiera zaproponowane rozwiązanie. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zauważył, że na sesji Rady Miasta powinny być rozpatrywane 2 projekty uchwał, tj. 
uchwała w sprawie przyjęcia planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu stanowiącego obecnie własność 
Miasta i uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości. Stwierdził, że może dojść do sytuacji, w której inwestor 
pozyska działkę i pozostawi obecny stan, tj. ustanowi kilka miejsc parkingowych przy hotelu rezygnując  
z budowy podziemnego parkingu wielopoziomowego. Powiedział, że nadrzędnym celem powinno być 
zabezpieczenie interesów Miasta poprzez opracowanie, w pierwszej kolejności, planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta - przedstawiając swoje stanowisko do przedłożonego 
projektu uchwały, stwierdził: „Propozycja zamiany nieruchomości, w kontekście planów inwestora, jest dobra. 
Nie widzę natomiast rozwiązań zabezpieczających interes Miasta w sposób gwarantujący pewność, że w razie 
niepowodzeń właścicieli hotelu, samorząd nie poniesie straty. Można przyjąć, że inwestor na dzień dzisiejszy 
składa wiarygodne deklaracje, ale sytuacja może ulec zmianie. Z mojego punktu widzenia nie jesteśmy 
przygotowani do podjęcia uchwały. Na kolejną sesję powinny być zaproponowane przemyślane rozwiązania 
mające na celu zabezpieczenie interesów Miasta, np. projekt uchwały o przystąpieniu do opracowania planu 
zagospodarowania przestrzennego, ustanowienie dzierżawy wieczystej, lub rozważenie, pod kątem prawnym, 
propozycji zgłoszonej przez Radną Panią Jolantę Kaźmierczak.” 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – stwierdził, że zgodnie z uzyskaną informacją, został opracowany plan 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu przy Hotelu „Grand”. Poprosił o sprawdzenie, czy w zapisach 
planu przewidziana jest budowa podziemnego parkingu wielopoziomowego oraz urządzenie terenu zielonego  
o charakterze publicznym. 
 
Radny Pan Witold Walawender – zgłosił wniosek formalny o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad sesji 
i skierowanie do ponownego rozpatrzenia przez Komisję Gospodarki Przestrzennej. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poprosił o informację, czy jest opracowany plan 
zagospodarowania przestrzennego obejmujący teren, będący własnością Miasta, przeznaczony do zamiany? 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – poinformowała, że na terenie 
wskazanym w projekcie uchwały nie obowiązuje obecnie miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, ani 
nie jest on w opracowaniu. Jest uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego obejmujący teren 
bezpośrednio przyległy do zespołu handlowo - hotelowego.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – proponując uzupełnienie wniosku Radnego Pana Witolda Walawendra o zdjęcie 
projektu uchwały z porządku obrad sesji, powiedział: „Popieram zgłoszony wniosek. Na kolejnej sesji Rady 
Miasta ponownie rozpatrzymy projekt uchwały z zastrzeżeniem, że Miasto podpisze umowę intencyjną  
z inwestorem, zobowiązującą go do budowy podziemnego parkingu dwupoziomowego. Równocześnie na sesję 
zostanie skierowany projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na omawianym terenie. Przyjmując takie rozwiązanie będziemy mieć 
pewność, że inwestycja powstanie i zostanie zachowany interes Miasta.” 
 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – zaproponował, że na najbliższą sesję Rady Miasta 
zostanie skierowany projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu przeznaczonego do zamiany. Natomiast przy umowie o zamianie 
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nieruchomości zostanie podpisana umowa, w formie aktu notarialnego, w której zostaną zawarte wszystkie 
szczegóły, w tym zobowiązanie inwestora do budowy podziemnego parkingu co najmniej jednopoziomowego.  
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – poinformował, że: „W dniu 31 sierpnia br. upływa termin złożenia wniosku 
o dofinansowanie budowy skateparku. Jeżeli ten termin nie zostanie dotrzymany, Miasto nie otrzyma 
dofinansowania na jego realizację. W związku z powyższym, jeżeli chcemy pozyskać środki zewnętrzne do na 
zadanie,  decyzja o zamianie nieruchomości powinna zostać podjęta na dzisiejszej sesji.” 
 
Pan Mariusz Cybulski – współwłaściciel Grant Hotelu w Rzeszowie – powiedział: „Z dyskusji wynika, że 
nasze interesy są w stu procentach zbieżne. Deklaruję podpisanie umowy, w której zostanie zapisane 
zobowiązanie o budowie parkingu. Działka, o której mowa w projekcie uchwały, nie jest mi potrzebna na żadne 
inne cele, niż budowa parkingu. Moim marzeniem jest, aby powstał parking dwu lub trzypoziomowy. Jednak 
sytuacja może ulec zmianie. Część zamierzeń będzie uzależniona np. od kryzysu. Dlatego też obecnie proponuję 
budowę parkingu jednopoziomowego. Możliwość zagospodarowania działki jest ograniczona. Na poziomie 
parteru nie jest możliwa praktycznie żadna zabudowa. Aby maksymalnie wykorzystać teren logiczne jest, że 
najkorzystniejszym rozwiązaniem będzie budowa parkingu wielopoziomowego. Parking jest niezbędną częścią 
hotelu. Bez odpowiedniej ilości miejsc postojowych obiekt nie będzie prawidłowo funkcjonował. Zaznaczam, że 
parking będzie wykorzystywany na cele związane z obsługą klientów w godzinach pomiędzy siedemnastą a ósmą 
rano. W ciągu dnia parking będzie udostępniony dla mieszkańców. Szacuję, że w ok. osiemdziesięciu procentach 
parking będzie ogólnodostępny. Parking będzie płatny.” 
 
Radny Pan Witold Walawender – wycofał wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad sesji. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta 20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 21 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (dot. Parafii pw. MB Różańcowej). Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr XVI/17/2011 stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 
 
Radny Pan Grzegorz Budzik – zgłosił wątpliwości co do zasadności zamiany nieruchomości. W wyniku 
zamiany Miasto przekazuje część ul. Orlej, która łączy ul. Zwierzyniecką z Al. Wyzwolenia. Nowy właściciel 
może wydzieloną działkę zagrodzić, a tym samym uniemożliwić mieszkańcom ul. Orlej bezpośredni dojazd do 
Al. Wyzwolenia.  
 
Radny Pan Bogusław Sak – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony 
Środowiska bardzo szczegółowo rozpatrywała przedłożony projekt uchwały. Uznała, że zaproponowana 
zamiana ma charakter porządkowy. Zauważył, że wskazany teren, będący własnością Miasta, jest już 
zagospodarowany. Za celowe uznał uporządkowanie formalno – prawne własności nieruchomości.  
 
Radny Pan Grzegorz Budzik – stwierdził, że nie może być mowy o formalnym uporządkowaniu stanów 
prawnych w przypadku przekazania części ulicy prywatnej osobie lub instytucji, stanowiącej jeden z elementów 
arterii komunikacyjnej miasta.  Poinformował, że „jakiś czas temu, w początkowej części ulicy, zostały 
zainstalowane tymczasowe bariery, co może sugerować, że przyszły właściciel zamknie przejazd dla 
mieszkańców ul. Orlej.” 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że zagospodarowanie terenu nie ulegnie 
zmianie. Jeżeli Rada Miasta nie podejmie zaproponowanej uchwały, stany prawne nie zostaną uregulowane.  
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  /zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta 18 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 22 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. 
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projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/7/2011 stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
 
 Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 23 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/7/2011 stanowi 
załącznik nr 27 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
 
 Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 24 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości, wraz  
z udzieleniem bonifikaty (nieruchomość przy ul. Okrzei). Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/6/2011 stanowi załącznik nr 
28 do protokołu./. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej, 
Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska zawnioskowała o udzielenie bonifikaty wynoszącej 99% od ceny 
sprzedaży nieruchomości. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości, wraz  
z wnioskiem o udzieleniem bonifikaty w wysokości 99% /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 25 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości położonej przy al. Batalionów 
Chłopskich w Rzeszowie i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 29 do 
protokołu/. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej, 
Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska zawnioskowała o udzielenie bonifikaty wynoszącej 99% od ceny 
sprzedaży nieruchomości. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości położonej przy 
al. Batalionów Chłopskich w Rzeszowie i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości, wraz  
z wnioskiem o udzieleniem bonifikaty w wysokości 99% /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (21 głosami „za”). 
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Ad. 26 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt 
uchwały w sprawie opłat za usuwanie pojazdów oraz ich parkowanie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/12/2011 
stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o informację czy rozważana jest sprawa przywrócenia strefy płatnego 
parkowania w centrum miasta? 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że przywrócenie strefy płatnego 
parkowania będzie rozważana w ramach Programu Rozwoju Transportu Publicznego. 
 
 Uchwała w sprawie opłat za usuwanie pojazdów oraz ich parkowanie /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 27 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił 
projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem  
i zarządcą jest Gmina Miasto Rzeszów, oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 31 do protokołu/. Poprosił o wprowadzenie zmiany, w ramach autopoprawki, zapisu pkt 5 załącznika nr 2 do 
uchwały, który otrzymuje brzmienie: „W przypadkach koniecznych, wynikających z zamknięcia lub zmiany 
organizacji ruchu, korzystanie z przystanków oraz dworca może zostać ograniczone poprzez czasowe wyłączenie 
z użytkowania lub tymczasową zmianę jego lokalizacji.” 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poprosił o informację czy zapisy projektu uchwały były 
konsultowane z prywatnymi przewoźnikami? 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że zaproponowane rozwiązania nie 
były konsultowane z prywatnymi przewoźnikami. Nie ma takiego wymogu. Stwierdził, że podjęcie przedłożonej 
uchwały nie zmieni dotychczasowych zasad korzystania, w tym także dla MPK Spółka z o.o. oraz osób i firm 
prywatnych, z przystanków i dworców. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem  
i zarządcą jest Gmina Miasto Rzeszów, oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów /wraz  
z autopoprawką/ została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 28 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg w mieście Rzeszowie do kategorii dróg publicznych. Następnie 
przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 
druku nr XVI/14/2011 stanowi załącznik nr 32 do protokołu/. Poprosił o wprowadzenie zmiany, w ramach 
autopoprawki, zapisu § 3, który otrzymuje brzmienie: „Odcinki dróg, o których mowa w § 1 i 2, przedstawia 
załącznik graficzny do niniejszej uchwały.” Poprosił również o wprowadzenie zmian, w ramach autopoprawki 
polegających na skreśleniu punktów 1, 2 i 3 w podstawie prawnej przedłożonego projektu uchwały oraz w pkt  
3 podstawy prawnej poprawić rok 1998 na 1990.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w mieście Rzeszowie do kategorii dróg publicznych  
/z autopoprawkami/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
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Ad. 29 
 
Pani Renata Żukowska – Dyrektor Wydziału Zdrowia UM - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/2/2011 stanowi załącznik nr 33 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 30 
 
Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Oświaty, Opieki Społecznej i Osób 
Niepełnosprawnych - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie realizacji 
projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Następnie przedstawił uzasadnienie 
do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVI/3/2011 
stanowi załącznik nr 34 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 31 
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  
w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa odrębnych obwodów głosowania, w wyborach do Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 35 do protokołu/.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa odrębnych obwodów głosowania,  
w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 
9 października 2011 r. /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 32 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta – odczytał projekt uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały prosząc 
o wykreślenie w ww. uzasadnieniu, w ramach autopoprawki, zapisu o treści: „Przed wydaniem omawianej 
decyzji przeprowadzono konsultacje społeczne” /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik  
nr 36 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /z autopoprawką/ została przyjęta 20 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 33 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości przedstawił projekt 
uchwały - Stanowisko Rady Miasta Rzeszowa w sprawie porozumienia dotyczącego inwestycji  
pn.: „Zabezpieczenie przed powodzią terenów położonych w zlewni potoku Młynówka”. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała – Stanowisko Rady Miasta Rzeszowa w sprawie porozumienia dotyczącego inwestycji  
pn.: „Zabezpieczenie przed powodzią terenów położonych w zlewni potoku Młynówka”  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 34 
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  
zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie utworzenia Straży Miejskiej. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 
XVI/13/2011 stanowi załącznik nr 38 do protokołu/. 
 
Pan Józef Wisz – Komendant Straży Miejskiej w Rzeszowie – poinformował, że 29 sierpnia obchodzony jest   
w Polsce Dzień Strażnika Miejskiego. Uroczystości, podczas których zostanie poświęcony sztandar, odbędą się 
2 września. Honorowym gościem będzie Jego Ekscelencja Ks. Biskup Edward Białogłowski. Przypomniał, że 
Straż Miejska w Rzeszowie została utworzona 19 marca 1991r. W bieżącym roku przypada więc 20 – lecie 
funkcjonowania jednostki. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie utworzenia Straży Miejskiej  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 35 
 
Pan Paweł Potyrański – Kierownik Oddziału Projektów Transportu Publicznego w Wydziale 
Pozyskiwania Funduszy Unijnych UM – z upoważnienia Prezydenta Miasta przestawił informację na temat 
natężenia i struktury ruchu na drogach wlotowych do Rzeszowa /informacja stanowi załącznik nr 39 do 
protokołu/.  
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – odnosząc się do przedstawionej informacji, powiedział: „Rzeczywiste 
upłynnienie ruchu na Al. Sikorskiego, której przebudowa jest przesuwana na kolejne lata, szczególnie na 
wyjeździe z Rzeszowa w kierunku Tyczyna, przyniosłoby doraźne wybudowanie dwóch zatok przystankowych. 
Jedna z nich powinna powstać na wąskim odcinku kończącym czteropasmową Al. Sikorskiego, od mostku przy 
skrzyżowaniu z ul. Strażacką, do starej granicy miasta. Druga zatoka powinna zostać wykona przy końcowym 
odcinku Al. Sikorskiego, na wysokości sklepu „Katarzynka”, po prawej stronie. Koszty budowy tymczasowych 
zatok nie będą zbyt duże, a w znaczący sposób poprawią płynność ruchu samochodowego na tym odcinku ulicy. 
W przedstawionych badaniach nie uwzględniono ul. Budziwojskiej, która łączy dwa ciągi komunikacyjne, tj.  
S-9 i Al. Sikorskiego. Jest to bardzo newralgiczny odcinek, na który należałoby zwrócić szczególną uwagę przy 
sporządzaniu analiz dotyczących natężenia ruchu samochodowego.” 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – zapytała jaki był cel przeprowadzonych badań? 
Nawiązując do informacji na temat analizy ruchu tranzytowego, powiedziała: „Z przeprowadzonych badań 
wynika, że w godzinach od 600 – 1000 oraz w godzinach od 1400 – 1800 najwięcej pojazdów wjechało do Rzeszowa 
od strony Al. Sikorskiego. Jeżeli na tym odcinku jest tak duże natężenie ruchu, to czy zasadne jest wykonanie na 
ulicy buspasów, które - jak wykazują badania - ograniczają i spowolniają przejazd samochodów? Rozumiem 
przyczyny ich wykonania, tj. zachęcenie mieszkańców do korzystania z komunikacji zbiorowej, ale usprawnienie 
przejazdów autobusów przez miasto powinno odbywać się poprzez budowę nowych ulic lub poszerzania już 
istniejących.” 
 
Pan Paweł Potyrański – Kierownik Oddziału Projektów Transportu Publicznego w Wydziale 
Pozyskiwania Funduszy Unijnych UM – zgodnie z zaleceniami Jaspersa niebieskiej księgi powinniśmy takie 
badania, jeżeli chodzi o natężenie ruchu w mieście, wykonywać cyklicznie. W związku z tym takie też badania , 
w ramach opracowywanego dużego projektu transportowego modelu czyniliśmy wcześniej. A teraz zaszła 
potrzeba, żeby je uaktualnić.  To zlecenie jest wprost odpowiedzią na potrzeby wykonywanego nowego modelu 
ruchu. Ten model ruchu musi być jak najbardziej aktualny, żeby wyciągnąć z niego właściwe wnioski. Po to 
były wykonane badania. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta  - poprosił o przedstawienie informacji na temat Inicjatywy 
Jaspers. 
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Pan Paweł Potyrański – Kierownik Oddziału Projektów Transportu Publicznego w Wydziale 
Pozyskiwania Funduszy Unijnych UM – poinformował, że: „ Inicjatywa  Jaspers jest komórką Komisji 
Europejskiej, która świadczy doradztwo na terenie Polski w związku z realizacją różnych projektów. Rzeszów 
korzysta nieodpłatnie z doradztwa w związku z realizacją projektu transportowego.”  
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – zapytała jakie wnioski wyciągnięto z wyników 
badań? 
 
Pan Paweł Potyrański – Kierownik Oddziału Projektów Transportu Publicznego w Wydziale 
Pozyskiwania Funduszy Unijnych UM – poinformował, że: „Wyniki badań pozwolą na opracowanie lepszego 
modelu, który przełoży się wprost na rozwiązania przy wdrażaniu dużego projektu transportowego. To jest 
główny i bardzo istotny cel. Co do dalszych wniosków, to wolałbym się wstrzymać z ich analizą do momentu, gdy 
do modelu projektu zostaną wprowadzone wszystkie dane. Nowy wykonawca, o wyłonieniu którego 
informowaliśmy Państwa na lipcowej sesji, pracuje już nad tym modelem. Myślę, że w przeciągu najbliższego 
miesiąca powinniśmy mieć wprost wyniki z tego modelu. Chciałbym zauważyć, że w ww. modelu nie tylko 
występują wyniki tych pomiarów, ale również wiele innych czynników, w tym lokalizacja przystanków, 
kursowanie przewoźników wewnątrz miasta. Aby wyciągnąć końcowe wnioski trzeba na program patrzeć 
całościowo.” 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał w jakim okresie były przeprowadzone badania? 
 
Pan Paweł Potyrański – Kierownik Oddziału Projektów Transportu Publicznego w Wydziale 
Pozyskiwania Funduszy Unijnych UM – poinformował, że badania, zgodnie z wytycznymi, zostały wykonane 
w dniach 1 – 2  czerwca br.  
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – przedstawiając swoje stanowisko do informacji na temat natężenia i struktury ruchu 
na drogach wlotowych do Rzeszowa, powiedział: „Jak się te badania mają do dużego programu transportowego 
i tych badań, które prowadziła APIA? Mam wrażenie że została odwrócona kolejność działań. Badania powinny 
być przeprowadzone na początku, bo w tym momencie kiedy jest dopinany program , szereg wniosków się  
z tych badań nasuwa. Poza tym w tych badaniach warto zwrócić uwagę  na konieczność pewnej 
komplementarności, na co zwrócił uwagę Radny Pan Stanisław Ząbek. Szereg dróg dojazdowych i wjazdowych 
zostało pominiętych w badaniach natężenia ruchu, np. ul. Budziwojska. Mam pytanie – czy te badania i wyniki 
nie będą obarczone pewnym błędem?” 
 
Pan Paweł Potyrański – Kierownik Oddziału Projektów Transportu Publicznego w Wydziale 
Pozyskiwania Funduszy Unijnych UM – odpowiadając na pytania Radnego Pana Jerzego Cyprysia 
poinformował: „Firma APIA przeprowadzała takie badania, ale robiła je już chwilę temu. Miasto jest strukturą 
żyjącą i jeżeli chcemy mieć model jak najbardziej odpowiadający rzeczywistości to trzeba było badania 
uaktualnić. W tym momencie zaczynamy od uaktualnienia modelu. Chcąc ostatecznie zatwierdzić zakres 
rzeczowy projektu, bo teraz jeszcze przed złożeniem wniosku możemy to zrobić, należy uaktualnić wszystkie dane 
aby wnioski były trafne. Nie jest za późno. Jest to właściwy moment i właściwa kolejność procedur. Co do 
ostatniej sugestii, za którą dziękuję, braliśmy ją pod uwagę. Struktura miasta to organizm wzajemnych 
powiązań. Żadna ulica nie funkcjonuje w oderwaniu od całego układu komunikacyjnego. Wybraliśmy te ulice, 
które zbierają ruch, komasują go. Dlatego też wykonane badania, nawet choćby ze względów statystycznych, 
można uznać za poprawne.”  
 
Ad. 36 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył pisemnie interpelację o treści:   
 „1. W imieniu mieszkańców Rzeszowa proszę o informację jakie rozwiązania i działania zostały podjęte 
przez Urząd Miasta aby uniknąć problemów komunikacyjnych, które pojawią się w momencie rozpoczęcia 
działalności obiektu Millenium Hall przy ul. Rejtana i Kopisto. Proszę także o przedstawienie pisemnej 
informacji na temat przeprowadzonej analizy natężenia ruchu na ulicach: Rejtana, Kopisto, Niepodległości, 
Podwisłocze, oraz przedstawienie symulacji natężenia i struktury ruchu na wymienionych drogach w okolicach 
Millenium Hall, który jest przewidywany w momencie rozpoczęcia działalności przez ww. obiekt. 
 2. Proszę o pisemną informację na jakim etapie zaawansowania znajduje się wniosek na realizację 
programu integrującego transport publiczny Miasta Rzeszowa i okolic, oraz czy przewiduje on powstanie 
Szybkiej Kolei Miejskiej oraz budowę parkingu w tzw. systemie Park&Ride i jaka jest ich planowana 
lokalizacja.” 
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Radna Pani Jadwiga Stręk – złożyła pisemnie zapytanie o treści:  
 „1. Przez ul. Staromiejską, która ciągnie się przez całe osiedle (od ul. Warszawskiej do ul. Lubelskiej) 
przejeżdża tylko autobus linii Nr 8, który nie jeździ zbyt często. Czy istniałaby możliwość przedłużenia jednej 
linii biegnącej od Trzebowniska przez Staromiejską i linii biegnącej od Zaczernia poprzez Staromiejską? 
 2. Przed moją posesją znajdującą się przy ul. Warszawskiej 38A znajduje się znak drogowy określający 
prędkość 70 km/godz. Natomiast po przeciwnej stronie w kierunku Rzeszowa znajduje się znak ograniczający 
prędkość do 50 km/godz. Czy jest możliwość przeniesienia znaku ograniczającego prędkość do 70 km/godz. poza 
zabudowania?” 
 
Radny Pan Marek Strączek – złożył pisemnie interpelację o treści: „W związku ze zbliżającym się Świętem 
Niepodległości Polski w dniu 11 listopada proszę o informację i podanie przybliżonego programu „bloku 
rozrywkowego” i innych atrakcji adresowanych do dzieci, młodzieży i dorosłych.” Złożył również wniosek  
o treści: „W związku ze skargami mieszkańców na wybryki chuligańskie wnioskuję o zainstalowanie monitoringu 
kamer w rejonie bloków przy ul. Hanasiewicza 18a i Hanasiewicza 20ab oraz w rejonie parku „Olszynki” przy 
ul. Szopena.” 
 
Radny Pan Waldemar Szumny – złożył pisemnie interpelację o treści: „Mieszkańcy Osiedla Zwięczyca 
zwrócili się do mnie z problemem, że oświetlenie ulic na osiedlu włączane jest później (około pół godziny) niż  
w pozostałej części Rzeszowa. Proszę o wyjaśnienie czy tak jest to zaplanowane na stałe i ewentualnie z czego to 
wynika. Według mieszkańców Osiedla Zwięczyca w sytuacji coraz wcześniej zapadającego zmierzchu również 
lampy oświetlenia ulicznego powinny być włączane wcześniej, a na pewno nie później niż w pozostałej części 
miasta.” 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył pisemnie wniosek o treści: „Wnoszę o wykonanie dwóch 
prowizorycznych (z płyt drogowych) zatok autobusowych – jedna na wysokości końca ekranów przy  
Al. Sikorskiego (po prawej stronie) w rejonie skrzyżowania z ul. Malowniczą, natomiast druga na wysokości 
obiektów Kółka Rolniczego na Osiedlu Biała – w kierunku Tyczyna.” 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak –zgłosiła ustnie wniosek o treści: „Wnoszę o zabezpieczenie parkingu przy 
Hali Widowiskowo – Sportowej „Podpromie” poprzez zwiększenie liczby patroli Straży Miejskiej  
i ewentualne zainstalowanie monitoringu. Mieszkańcy okolicznych bloków skarżą się, że w godzinach nocnych 
na parkingu urządzane są wyścigi samochodowe i tzw. „palenie gumy”.” 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zgłosił ustnie interpelację o treści: „Parking przy Hali 
Widowiskowo – Sportowej „Podpromie” gdy nie odbywają się imprezy jest zamknięty szlabanem. Mieszkańcy  
i osoby przyjezdne nie mogą z niego korzystać. Proszę o jego udostępnienie.” 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zgłosił ustnie interpelację o treści: „Proszę o przekazanie radnym „Informacji na 
temat natężenia i struktury ruchu na drogach wlotowych do Rzeszowa”, przedstawionej na XVI sesji Rady 
Miasta Rzeszowa w dniu 30 sierpnia 2011 r.” 
 

Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okresom 28 czerwca do 16 
sierpnia 2011 r. Radni przyjęli sprawozdanie do wiadomości, nie wnosząc uwag, zapytań i zastrzeżeń 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 40 do protokołu/.  
 
Na XVI sesji odbytej w dniu 30 sierpnia 2011 roku Rada Miasta Rzeszowa podjęła następujące uchwały: 
 
1. Uchwała Nr XVI/304/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025. 
 

2. Uchwała Nr XVI/305/2011 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r. 
 

3. Uchwała Nr XVI/306/2011 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie emisji obligacji. 
 
4. Uchwała Nr XVI/307/2011 w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant”. 
 
5. Uchwała Nr XVI/308/2011 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Zmiany Nr 35/3/2011 Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. 
Bohaterów X Sudeckiej Dywizji Piechoty i w rejonie al. W. Witosa w Rzeszowie. 
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6. Uchwała Nr XVI/309/2011 w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr VII/98/2011 z dnia 

22.02.2011 r. dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów 
i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie. 

 
7. Uchwała Nr XVI/310/2011 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 
 
8. Uchwała Nr XVI/311/2011 w sprawie ustalenia przebiegu ulicy Siemiradzkiego, drogi gminnej. 

 
9. Uchwała Nr XVI/312/2011 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o. o. w Rzeszowie. 
 
10. Uchwała Nr XVI/313/2011 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej – Rzeszów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
11. Uchwała Nr XVI/314/2011 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 

Osmeckiego. 
 
12. Uchwała Nr XVI/315/2011 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 

Witolda Świadka 7A. 
 
13. Uchwała Nr XVI/316/2011 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Fircowskiego 

w Rzeszowie. 
 
14. Uchwała Nr XVI/317/2011 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. 

Berka Joselewicza. 
 
15. Uchwała Nr XVI/318/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Hetmańskiej w Rzeszowie na okres 15 lat. 
 
16. Uchwała Nr XVI/319/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Sportowej w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
 
17. Uchwała Nr XVI/320/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 

w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
 
18. Uchwała Nr XVI/321/2011 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Baldachówka w Rzeszowie. 
 
19. Uchwała Nr XVI/322/2011 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
 
20. Uchwała Nr XVI/323/2011 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
 
21. Uchwała Nr XVI/324/2011  w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. 
 
22. Uchwała Nr XVI/325/2011 w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. 

 
23. Uchwała Nr XVI/326/2011 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości, wraz z udzieleniem bonifikaty. 
 
24. Uchwała Nr XVI/327/2011 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości 

położonej przy al. Batalionów Chłopskich w Rzeszowie i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny 
nieruchomości. 

 
25. Uchwała Nr XVI/328/2011 w sprawie opłat za usuwanie pojazdów oraz ich parkowanie. 
 
26. Uchwała Nr XVI/329/2011 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, których 

właścicielem i zarządcą jest Gmina Miasto Rzeszów, oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
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27. Uchwała Nr XVI/330/2011 w sprawie zaliczenia dróg w mieście Rzeszowie do kategorii dróg 
publicznych. 

 
28. Uchwała Nr XVI/331/2011 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami. 
 
29. Uchwała Nr XVI/332/2011 w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
30. Uchwała Nr XVI/333/2011 w sprawie utworzenia na terenie miasta Rzeszowa odrębnych obwodów 

głosowania, w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 
zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. 

 
31. Uchwała Nr XVI/334/2011 w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 
32. Uchwała Nr XVI/335/2011  – Stanowisko w sprawie porozumienia dotyczącego inwestycji pn.: 

„Zabezpieczenie przed powodzią terenów położonych w zlewni potoku Młynówka”. 
 
33. Uchwała Nr XVI/336/2011  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie utworzenia Straży 

Miejskiej. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem porządku obrad dokonał 
zamknięcia XVI sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 830 do godz. 1150. 
Na tym protokół zakończono. 
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